
Skolebestyrelsesmøde– Lumby Skole  
                   Den 12. marts 2024- kl. 17.00 -19.30  

 

 

Tilstede: Ann, Preben, Stina, Leise, Jeppe, Christina, Mette, Michael, Michala 

Referent: Michala 

 

Punkt Emne Beskrivelse 

1.  Godkendelse af 

referat 

Godkendt 

2.  Godkendelse af 

dagsorden 

Eventuelle bemærkninger samt punkter til eventuelt 

3.  Elevrådet Almen: har arbejdet med frikvartersaktiviteter og pause områder, gode arbejdspladser, undervisningsmiljøvurdering 
 
Center: har arbejdet med samvær i frikvarterer, aftaler og regler på tværs af klasserne, trivsels i klasserne. 
Elevrådet vil blive inddraget i den kommende undervisningsmiljøvurdering 

4.  Skolehjem 
samarbejdet -
herunder 
kommunikation 

Formålet var at igangsætte en drøftelse af  principper.  
 
Vi talte om omfanget, indholdet, forventningsafstemning mellem skole og forældre.  
Tavs viden? Skal ny forældre have en intro til skolens aktiviteter i løbet af året.  
Samarbejde er ikke kun kommunikation på Aula – skal vi evt. dele det op i to principper. 
 
Der nedsættes en arbejdsgruppe bestående af Ann, Stina, Jeppe og en lederrepræsentant som laver et design som den videre 
proces herunder evt. dialog / spørgeskema med forældregruppen.  

5. Princip 

Undervisningsmiljø

vurdering 

Princip for dannelse 

af 7. klasse 

Princip for undervisningsmiljøvurderingen blev gennemgået på sidste møde, men vi var ikke beslutningsdygtige. Så det var et kort 
genbesøg. Skolen er i gang med at lave en ny undervisningsmiljøvurdering, i samarbejde med elevrepræsentanter.  
 
Alle elever på skolen er i disse uger i gang med at udfylde den årlige elevtrivsel undersøgelse. Vi forventer at få tilbagemelding på 
resultatet i juni.  
 
Princip for dannelse af 7. klasser – se vedhæftet princip. 
Der orienteres om at det princip, der blev lavet i samarbejde med de tre skolebestyrelser ved almenelevernes overgang til 7. 
klasse på Søhus skolen.  
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6. Skolebestyrelsens 
arbejde 

Ann fremlagde ideer til hvad bestyrelse kan arbejde med. 
Vi taler bl.a. om forskellige måder at arbejde med skolebestyrelsens årsberetning.  
 

7. Nyt fra… 

- Forvaltning  

- Ledelse 

- Bestyrelsen  

Ledelse:  
Michael præsenterer ideer til fremtidigt bestyrelsessamarbejde mellem de tre skoler i fællesskabet.  
 
Centerafdelingen:  
På foranledning af skoleafdelingen har der i efteråret været afgrænsning af hvilken fleksibilitet Centerafdelingen kan tilbyde 
eleverne ift. at gå op til folkeskolens afgangsprøver. Som følge at dette har der hen over vinteren været arbejdet med en revideret 
vejledning til forældre og medarbejdere. Der har ligeledes været afholdt et fyraftensmøde for forældre i U klasserne.   
 
Onsdag d. 8/5 tager hele Centerafdelingen på fælles skoleudflugt til naturskolen ved Tarup – Davinde.  
 
Udbygning af centerafdelingen. Den planlagte udbygning på Lumby skole er udskudt til kommende skoleår. Til gengæld vil der fra 
næste skoleår blive skabt plads til ydereliger et antal centerklasser på Søhus skolen. 
 
Almen: har netop modtaget 14 elever i forårs SFO.  
SFO lokalerne er i gang med at blive renoveret.  
 
Bestyrelsen:  
Der blev afsendt fællesbrev fra skolebestyrelser ang. vilkårene i den Odenseanske folkeskoler. Alle på nær to bestyrelser var 
underskrivere på brevet. 
Rådkvinden har skrevet tilbage og inviteret til dialogmøde.  
Ann har desuden deltage i debatmødet på Korup skole. Der er etableret et øget samarbejde mellem bestyrelsesformændene mhp. 
at generere ideer til at forbedre skolernes vilkår (Facebook gruppe). 
 
Der har det sidste års tid været arbejdet med en ny budgettildelingsmodel på skoleområdet. Denne kommer til høring i MED 
udvalg og skolebestyrelser efter sommerferien.  
 

8. Personale Centerafdelingen:  
Vi har fået lov til at ansætte en leder mere til Centerafdelingen pga. afdelingens størrelse og planer om yderligere udvidelse. 
Forventet ansættelse pr. 1/5.  
Der er pt. ansættelsesstop på skoleområdet ifm. budgetudmelding og evt. overflytninger mellem skolerne. Dette forventes 
ophævet i løbet af maj. Centerafdelingens elevtal i kommende skoleår er fortsat ikke afklaret, men vi forventer hverken at skulle 
afgive elle modtage nye medarbejdere ifm. overflytningen 
 
Almen:  
Der er ansat en ny pædagog i tidsbegrænset stilling i forårs SFO 
 

9. Punkter til næste 

møde 

Gennemgang af skolens handlingsplan ift. mobning. Sendes ud for både almen og center ifm. ny dagsorden.  
 
Fællesarrangementer for forældre og elever på skolen. Christina og Michala laver en oversigt.  
Opfølgning på punktet om bestyrelsens arbejde.  

10. Eventuelt   


